

Emiri Decree No. (18) of the year 2023

On the Dissolution of Ras Al Khaimah Maritime City Investment Authority established by virtue of Emiri Decree No. 15 of 2013

We, Saud Bin Saqr Bin Mohammed Al Qasimi, Ruler of Ras Al Khaimah,

having perused:

Law No. (1) of 2000 on Ras Al Khaimah Free Zones (as amended),

Law No 9 of 2008 regarding the formation of Ras Al Khaimah Ports (as amended),

Emiri Decree No. (21) of 2009 regarding the formation of RAK Maritime City, and

Emiri Decree No. (15) of 2013 concerning RAK Maritime City,

decreed as follows:

Article (1)

Ras Al Khaimah Maritime City Investment Authority, established by virtue of Article 9 of Emiri Decree No. 15 of 2013, is hereby dissolved including its board of directors.

Article (2)

- The definition of "Ras Al Khaimah Maritime City Investment Authority" is hereby deleted from Article 1 of Emiri Decree No. 15 of 2013; and
- Articles 9, 10, 11, 12, 13 and 14 of Emiri Decree No. 15 of 2013 are hereby deleted.

مرسوم أميري رقم (18) لسنة 2023

بشأن حل مؤسسة مدينة رأس الخيمة الملاحية للاستثمار المنشأة بموجب المرسوم الأميري رقم 15 لسنة 2013

نحن سعود بن صقر بن محمد القاسمي حاكم إمارة رأس الخيمة،

بعد الاطلاع على:

قانون المنطقة الحرة برأس الخيمة رقم 1 لسنة 2000 (وتعديلاته)

القانون رقم 9 لسنة 2008 بشأن موانئ رأس الخيمة (وتعديلاته)

المرسوم الأميري رقم 21 لسنة 2009 بشأن إنشاء سلطة المنطقة الحرة لمدينة رأس الخيمة الملاحية.

المرسوم الأميري رقم 15 لسنة 2013 بشأن مدينة رأس الخيمة الملاحية.

فقد رسمنا بما هو آت:

المادة (1)

تُحل مؤسسة مدينة رأس الخيمة الملاحية للاستثمار والتي تأسست بموجب المادة (9) من المرسوم الأميري رقم 15 لسنة 2023، بما في ذلك حل مجلس إدارتها.

المادة (2)

- يُحذف تعريف "مؤسسة مدينة رأس الخيمة الملاحية للاستثمار" في المادة (1) من المرسوم الأميري رقم 15 لسنة 2013.
- تُحذف المواد ذوات الأرقام (9، 10، 11، 12، 13، 14) من المرسوم الأميري رقم 15 لسنة 2013.

Article (3)

The other remaining articles of Emiri Decree No. 15 of 2013 shall remain as they are without change or amendment.

المادة (3)

تبقى باقي المواد الأخرى في المرسوم الاميري رقم 15 لسنة 2013 كما هي دون تغيير أو تعديل.

Article (4)

This Decree shall take effect from the date of its issuance and shall be published in the official gazette.

المادة (4)

يسري مفعول هذا المرسوم اعتباراً من تاريخ إصداره ويُنشر في الجريدة الرسمية.

Saud Bin Saqr Bin Mohammad Al Qasimi

Ruler of Ras Al Khaimah

سعود بن صقر بن محمد القاسمي

حاكم رأس الخيمة

Issued on 11Rabi-Al-Thani of 1445 H.

Corresponding to 16th October of 2023 AD.

صدر عنا في هذا اليوم 11 من شهر ربيع الآخر 1445 هـ

الموافق لليوم 26 من شهر أكتوبر لسنة 2023 م